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Interpellation – ang. kraftiga försämringar för
den som har färdtjänst i Gävle!
Av media framgår det att Gävle kommun har slutat med att skicka ut påminnelse till de som
behöver förnya färdtjänsttillståndet. Det här har orsakat stora problem för personer som är
beroende av samhällets livsnödvändiga färdtjänst. Färdtjänsttillståndet är även kopplat till
sjukresor. Så förutom att den dagliga livsföringen riskerar att påverkas negativt under den
period då personen kan stå utan färdtjänst medan tillståndet förnyas, kan det även leda till att
viktiga sjukhusbesök och andra nödvändiga resor inte kan genomföras på grund av att
personen inte har möjlighet att ta sig till och från sjukvården.

Det är en kraftig försämring i service till de färdtjänstberättigade. Det är få som skulle kunna
komma ihåg ett datum 3 år framåt utan påminnelse. Tänk om en bank skulle göra detsamma
vid exempelvis förnyelse av bolån? Om du inte själv kommer ihåg datum för bolånet så sägs
det upp automatiskt.

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt
kommunalråd eller nämndsordförande följande:

● När kommer Gävle kommun att ändra tillbaka systemet så att man skickar en
påminnelse till den som berörs av färdtjänsten i god tid?

● Vilken konsekvensanalys skedde innan man gjorde den här förändringen och vilket
samråd skedde med funktionshinderrörelsen?
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